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九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（一）

你校英语俱乐部即将举办一次主题为“My favorite Chinese festival”的征文活动。假如你最喜欢的节日是中秋，请你写一篇80词左右英语短文参加此次活动。

❤【范文】
My favorite Chinese festival

Lunar August15th of a year is the Mid-Autumn Festival. It is one of the most important festivals in China. It is also a Chinese traditional festival. 

On this day, people often get together to have a big dinner with their family. At night, people often enjoy the bright full moon and eat all kinds of delicious mooncakes in the open air. The mooncakes are round like the moon. They carry people’s wishes to the families they love. Some people don’t come back home until mid-night. How happy they are on this day!

This is the Mid-autumn Festival in China. I hope you’ll like it.

❤【译文】
我最喜欢的中国节日

农历八月十五日是中国的中秋节，是中国最重要的传统节日之一。在这一天，人们通常会和家人聚在一起，共享一顿丰盛的晚餐。

夜晚，人们常常在户外欣赏明亮的圆月，并品尝各种美味的月饼。月饼形状圆润，宛如月亮，承载着人们对所爱之人的思念与祝福。

有些人直到午夜才回家。他们这一天是多么开心啊！这就是中国的中秋节。希望你会喜欢。

九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（二）

假如你是李华，打算邀请你们的外教Jack来你家共度端午佳节，并观看一年一度的龙舟赛。请用英语给他写一封电子邮件。

要点：1.端午节的时间(农历五月五日)、来由(纪念屈原)；2.活动安排：学包粽子、观看龙舟赛(时间：下午两点；地点：东坡湖；赛况)。

❤【范文】
Dear Jack，

The Dragon Boat Festival is coming in a few days. I'm writing to invite you to spend the festival with my family. To remember Qu Yuan， Chinese people have been celebrating it on May 5th of the lunar calendar for centuries. On that day， we'll try to make zongzi with my grandma's help. In the afternoon， we are going to watch the boat races held in Dongpo Lake at 2 o'clock. During the exciting races， the dragon boat teams compete with each other while people on each bank cheer up. I'm sure you'll have a fantastic day. Wish you will join us.

Looking forward to your reply.

Yours， 

Li Hua

❤【译文】
亲爱的杰克，

端午节还有几天就到了。我写信邀请你和我的家人一起过这个节日。为了纪念屈原，几个世纪以来，中国人一直在农历五月初五这一天庆祝。那天，我们会在奶奶的帮助下尝试包粽子。下午，我们打算2点去东坡湖观看赛龙舟。在激动人心的比赛中，龙舟队相互竞争，而岸边的人们则会欢呼雀跃。我相信你会度过一个美好的一天。希望你能加入我们。期待您的回复。

你的，李华

九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（三）

请以“My favorite festival” 为题，写一篇短文介绍你最喜欢的节日。90词左右。

❤【范文】
My favorite festival

My favorite festival is the Spring Festival. It is celebrated on the first day of the Chinese lunar calendar.

Before the festival， we clean the house and prepare some food. We also buy new clothes for the New Year. On the eve， we usually have jiaozi， a traditional Chinese food. On the first day of the New Year， children will get “lucky money”. That’s one of my favorite parts of festival. During the festival， we also visit our relatives and friends.

It’s my favorite festival because I enjoy spending time with my family. It makes me feel very comfortable and relaxed.

❤【译文】
我最喜欢的节日

我最喜欢的节日是春节。它是在中国农历正月初一庆祝的。

节日前，我们会打扫房屋，准备一些食物。我们还会为新年购买新衣服。除夕夜，我们通常会吃饺子，这是一种中国传统食物。新年的第一天，孩子们会收到“压岁钱”。这是我最喜欢的节日活动之一。在节日期间，我们还会拜访亲戚朋友。

这是我最喜欢的节日，因为我喜欢和家人共度时光。这让我感到非常舒适和放松。

九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（四）

假如你是李华，打算邀请你们的外教Jack来你家共度端午佳节，并观看一年一度的龙舟赛。根据以下要点，用英语给他写一封电子邮件。

要点：1. 端午节的时间（农历五月五日）、来由（纪念屈原）；

2. 活动安排：学包粽子、观看龙舟赛（时间：下午两点；地点：东坡湖；赛况）。

❤【范文】
Dear Jack，

The Dragon Boat Festival is coming in a few days. It’s a great honor for me to invite you to come to my home to celebrate the Dragon Boat Festival.

Dragon Boat Festival is one of the most important Chinese traditional festivals in China. It’s on May fifth in Chinese lunar calendar. Dragon Boat Festival has a long history， which is in honor of the great ancient Chinese poet Qu Yuan.

We will make zongzi and watch the dragon boat race at 2:00 p.m. at the Dongpo lake which is not very far from my home.

If you are interested in it， please don’t hesitate to contact me. Looking forward to your reply.

Yours， 

Li Hua

❤【译文】
亲爱的杰克

端午节还有几天就到了。我非常荣幸地邀请您来我家共庆端午节。端午节是中国最重要的传统节日之一。它在中国农历五月初五这一天庆祝。端午节历史悠久，是为了纪念中国古代伟大的诗人屈原。我们将在下午2点在离我家不远的东坡湖包粽子、观看龙舟赛。如果你对此感兴趣，请随时与我联系。期待您的回复。

你的李华

九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（五）

5月12日母亲节那天，你们班同学用不同的方式为妈妈庆祝了节日。请根据以下信息，写一篇英语短文，你认为哪一种方式最好，并简单说明理由。

●有人花很多零花钱为妈妈买礼物；●有人自制礼物或贺卡给妈妈

●有人帮妈妈做家务；●你的看法和理由

❤【范文】
May 12th was Mother’s Day. My classmates celebrated this special day in different ways. Some of them spent lots of pocket money buying expensive gifts for their mothers， or made cards and gifts by themselves. Some students did as much housework as possible to help their mothers.

All the ways above are OK. Whatever we do， thanksgiving is the most important. Our mothers have given us so much love and care， so we should give them more in return. What’s more， working hard and being good kids are also good ways to make our mothers happy. Let’s take action to express our love to our mothers faithfully.

❤【译文】
5月12日是母亲节。我的同学们以不同的方式庆祝这个特殊的日子。他们中的一些人花了很多零用钱给母亲买昂贵的礼物，或者自己动手制作卡片和礼物。还有一些学生尽可能多地做家务来帮助母亲。

以上所有方式都是可以的。无论我们做什么，感恩都是最重要的。我们的母亲给予了我们如此多的爱和关怀，因此我们应该给予她们更多的回报。此外，努力学习并做一个好孩子也是让母亲高兴的好方法。让我们行动起来，真诚地向母亲表达我们的爱。
九年级英语Unit 2单元话题必背满分范文
★ 单元话题必背范文（六）
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向你的笔友Mike介绍中国的春节，并邀请他来过春节。


内容如下：

1. 春节是中国最重要的节日， 它有时在一月份到来，有时在二月份到来。

2. 今年的春节将在１０天以后到来，我们全家将会团聚。

3. 我们现在正忙着为它做准备。我每天打扫房子，和妈妈一起购物 ，帮妈妈做一些传统食物，例如：元宵（riceballs），年糕(ricecakes)，豆腐（toufu)。

4. 在除夕夜，我祖父母，我叔叔一家将来我们家吃饭。我们将熬夜迎接新年。我和堂兄弟们将燃放鞭炮(play firecrackers)，看电视。

5 .我希望你能来和我们一起过春节，体会中国的传统文化。

❤【范文】
Dear Mike，

I would like to tell you something about the Spring Festival in China. It is our most important festival. Sometimes it comes in January， and sometimes in February. The Spring Festival this year will come in ten days. Our family will get together. Now we are busy preparing for it. I clean the house and go shopping with my mum every day. Also I will help my mom do some traditional food， such as riceballs， ricecakes， tofu and so on. On New Year’s Eve， my grandparents and my uncle’s family will have dinner with us. We will stay up late to welcome the New Year. My cousins and I will set off fireworks and watch TV.

I hope you can come to China and spend the Spring Festival with us and experience the traditional Chinese culture.

❤【译文】
亲爱的迈克

我想告诉你一些关于中国春节的事情。春节是我们最重要的节日。有时它在一月份，有时在二月份。今年的春节将在十天后到来。我们全家都会聚在一起。现在我们正忙着准备。我每天都会打扫房子，和妈妈一起去购物。此外，我还会帮妈妈做一些传统食物，比如汤圆、年糕、豆腐等等。除夕夜，我的祖父母和叔叔一家会和我们一起吃年夜饭。我们会熬夜迎接新年。我和表亲们会放烟花，看电视。

我希望你能来中国，和我们一起过春节，体验中国传统文化。
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